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BR-01.0063-6-16/09 

 

Protokół Nr 63/2009 
z  posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  

Rady Miasta Krakowa 

odbytego 21 września 2009 r. 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa  

 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył  Grzegorz Stawowy -  Przewodniczący 

Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  udział wzięli członkowie Komisji 

wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu, Kazimierz Bujakowski – 

Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa, Magdalena Jaśkiewicz – Dyrektor Biura Planowania 

Przestrzennego, Lesław Fijał – Skarbnik Miasta Krakowa   oraz inni  zaproszeni goście. Lista 

obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji o godz.15.45 po stwierdzeniu quorum, otworzył posiedzenie 

Komisji witając członków Komisji oraz gości.  

Z porządku posiedzenia został zdjęty projekt uchwały w sprawie uznania za zespół 

przyrodniczo - krajobrazowy (druk nr 1222). 

 

Ostatecznie Komisja przez aklamację przyjęła następujący porządek posiedzenia: 

1.Informacja o przebiegu  wykonania budżetu Miasta Krakowa za I półrocze 2009 roku 

  w  zakresie merytorycznego działania Komisji. 

2.Zaopiniowanie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Dębniki”. 

3.Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a)uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Tyniec-

Południe” (druk nr 1248), 

b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Ruszcza'' (druk 

nr 1277), 

c) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Wyciąże'' 

(druk nr 1288), 

d) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Sudół 

Dominikański'' (druk nr 1293), 

e) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru '' Dolina Dłubni 

– Obszar Sportu i Rekreacji  (druk nr 1297), 

4.Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji. 

5.Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1 

Informacja o przebiegu  wykonania budżetu Miasta Krakowa za I półrocze 2009 roku 

  w  zakresie merytorycznego działania Komisji. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek: 

- kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem oceny wykonania budżetu Miasta Krakowa za I 

półrocze 2009 roku   w  zakresie merytorycznego działania Komisji. 
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Komisja w obecności 7 członków Komisji – 6 gł. za pozytywną opinią, przy 0 przeciw, 1 

wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała ocenę wykonania budżetu do ww. projektu 

uchwały. (Opinia Nr 169/09 z 21 września 2009r.) 

 

Ad.2 

Zaopiniowanie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Dębniki”. 

 

Zespół roboczy Komisji zaproponował przyjęcie pozytywnej opinii do projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Dębniki” z następującymi uwagami: 

- zmieni treść § 28 na taką, która utrzymuje funkcję targową z możliwością wyposażenia 

w stoiska targowe stale związane z gruntem. Dopuszcza się budowę parkingu podziemnego. 

Nie ustala się powierzchni czynnej biologicznie i wskaźnika powierzchni zabudowy. Ustala 

się wysokość obiektów budowlanych max. 4 metry, 

- w obszarze 12 MN dopuścić zabudowę na wolnej działce, 

- w § 15 ust. 1 pkt.6 min. ilość miejsc parkingowych 2 miejsca na 1 dom. 

- w obszarze 2 Uo zmienić parametry oraz nieprzekraczalne linie zabudowy tak, aby 

w przyszłości możliwa była zabudowa przedszkola. 

Wobec braku głosów w dyskusji Komisja w głosowaniu 7 głosami „za” - jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt planu z uwagami jak wyżej (Opinia Nr 170/09 z 21 

września 2009r.)  

 

Ad.3 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a)uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Tyniec-

Południe” (druk nr 1248), 

 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Stanisław Rachwał, Marta Suter, Grażyna 

Fijałkowska, Tomasz Bobrowski. 

Marta Suter zgłosiła wniosek formalny o przełożenie głosowania opinii omawianego projektu 

uchwały za 2 tygodnie  oraz  zdjęcie tego punktu z obrad najbliższej sesji Rady Miasta. 

W obecności 7 członków Komisji -  Komisja 5 głosami za, przy 0 przeciw, 2 wstrzymujących 

się poparła propozycję wniosku. 

 

b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Ruszcza'' 

(druk nr 1277), 

 

W obecności 7 członków Komisji – Komisja 6 głosami za, przy 0 przeciw, 1 

wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Ruszcza''  - druk nr 

1277 (Opinia Nr 171/09 z 21 września 2009r.) 

 

c) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Wyciąże'' 

(druk nr 1288), 

 

W obecności 7 członków Komisji – Komisja 6 głosami za, przy 0 przeciw, 1 

wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
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miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Wyciąże''  - druk nr 

1288 (Opinia Nr 172/09 z 21 września 2009r.) 

 

d) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Sudół 

Dominikański'' (druk nr 1293), 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru ''Sudół Dominikański'' przedstawiła Jowita Pachel – projektant planu.   

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Magdalena Jaśkiewicz – Dyrektor Biura 

Planowania Przestrzennego oraz  Irena Bochenek. 

Z uwagi na brak kworum Komisja nie zaopiniowała ww. projektu uchwały. 

   

e) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru '' Dolina 

Dłubni – Obszar Sportu i Rekreacji  (druk nr 1297). 

 

Z uwagi na brak kworum Komisja nie zaopiniowała ww. projektu uchwały. 

 

Ad.4 

Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji. 

 

Spraw bieżących nie zgłoszono. 

 

Ad.5 

Oświadczenia i komunikaty. 

 

Brak 

 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 

18.10 zamknął posiedzenie Komisji. 

 

               

 

 

 

           Grzegorz Stawowy 

 

             Przewodniczący Komisji 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

B.Czepiec 
 


